
Generalforsamling i Borum Borgerforening 
Tirsdag 24. februar 2015 i Borum Forsamlingshus 

Referat: 
 

1. Valg af dirigent 
Lars Madsen blev valgt 
 
 
2. Beretning fra bestyrelse: 
Formanden: -Se bilag - 
 
 
Se bilag (Formandens beretning) 
 
Debat på beretning: 
 

P. Poulsen: Måske lidt dumt at stå på en svingbane, og takke nej til den 
”billige løsning”. Det kan trække i langdrag, og det kan ende galt inden den 
”rigtige” løsning er en realitet.  
Torvet: Ikke flere fliser. Hellere noget grønt. 
Morten: Tror ikke på at den billige løsning, kommer så nemt igen.  
Lone Hansen: Lys på ”torvet”. Det er meget mørkt på pladsen. Farligt for 
børn, at friste de små til at løbe over på den anden side af vejen. 
Vibeke Højen: Lomme løsningen er ok. Det virker fint i bl.a Sverige. 
Torben Skovgaard: ”Torvet” overvej om containeren står rigtigt. Gerne nogle 
træer, og gerne faste borde. Søg evt. fonden. 
Jette: Borde og bænke sættet bør stå ved Legepladsen.  
Peter: støtter op om Jettes ide til placering. Idealet er ikke helt som da 
pladsen sidst blev opdateret i 1969. Man kan godt parkere på noget der er 
grønt. 
Gertrud: Torvet: Amfi trappe i stedet for den afsats som er nu. 
Søren: Bakker op om alle gode ideer ifht torvet. Men gerne mere grønt. 
 
2a: Udvalgene 
 
Udvalgene:  
Teaterudvalg:  
Børn efterår, voksne forår 
Cowboyfest i foråret for voksne. 
Rollespil for børn i efteråret. 
Peter fortæller indlevende om Rollespilsdagen. 30 børn, med workshop ugen 
op til. Udvalget har fået opfordringer på at gentage succensen på et tidspunkt. 
Forårsfest coming up: 14/3. Der bliver en forestilling. 
Koret: 
Koret kører med fuldt humør. 30 Gode folk, og en god korleder med energi.  
Koncerter rundt om, bl.a på Neurocentret i Hammel. 
Filmklub: 
Kører stille og roligt. Ca. 20 børn, + deres voksne. 
Børne gymnastik: 



Lone har 6 børn + forældre til gymnastik. Lone fortæller at det er til stor 
fornøjelse. I hvert fald for hende ;-) 
 
Sammenspisning: 
Succes historie. Medlemmer: ca. 80-85. 
Der kommer flere til, end der falder fra. 
 
Pressekommisionen for Borum/Lyngby: 
Peter P: Æbelmost. September+Oktober.  
Lyngby var ikke med i 2014, men Borum var i topform. 
 
Sommerfest: 
Ingen eksisterende udvalg pt. Men det skal nok komme. 
Stemningen er, at det nok skal komme. 
 
Festival: 
15/8. Der er lagt i oven til en hel dag med musik. 
 
Sankt Hans: 
Jette: Kringlen som ramme. Samme opsrift. Heskeudvalget, er på banen igen. 
 
Motorvej: 
24. Juni blev det afgjort i folketingets transport udvalg. 
Men byråddet i Aarhus har taget endnu en runde. Nogen vil rokke ved det 
forlig. 
Vest for Stillingvej: Sydlig linieføring vandt. Med en linieføring forbi Eshøj. 
Med os (Borum) har hele tiden været Naturfrednings foreningen, og 
eksperterne fra vejdirektoratet. 
Udvalget er sådan set lagt ned, men sover rævesøvn.  
6 mand i udvalget, har arbejdet meget ! Men er dog ikke helt tilfreds med at 
have ”tabt” på den ene strækning, men også tilfreds med en rigtig løsning på 
den anden side. 
 
Vindmølle: 
Der er ikke noget repræsenteret. 
Søren W: Kommunen har en ny strategi, og prøver at få støtte ”nedefra” i de 
små samfund, til miljøvenlige energi anlæg… Solcelle ideen vækker interesse 
i forsamlingen. 
 
Legeplads: 
Er blevet et vedligeholdelses udvalg. Turnus med græs klipning og 
vedligehold. Det bliver brugt. Og er blevet meget pænere. 
Ingen store forkromede planer. Legeplads udstyr er uhyggeligt dyrt. 
 
Juletræ: 
Der var 25 børn mod 40 børn i 2013. Ingen umiddelbar forklaring. 
Ellers fin succes. Og udeærket økonomi 
 
 
 



Efterårsmarked: 
Ligger sammen med Presse-folket i September. Det giver ekstra besøg på 
markedet.  
 
Borum Grønt + haverne. 
En lille ”reklame” for vores egen Øko butik i byen.  
Ingen fra butikken var tilstede. 
11 små haver. Der er plads til flere. Der blev avlet rigtig meget. 
Sten / Johnny / Søren /Lempert 
 
Fastelavns soldater:  
Soldaternes økonomi er lagt under Borger-foreningen. 
Årets fest, ifølge soldaterne selv. (og Lone) 
 
Virksomhedsbesøg: 
Lone beretter om virsomhedsbesøg. Kommunalt vand/og Øl, er på 
programmet. 
 
Nytårskoncert: 
Succes igen i år. Gode acts, og god publikums opbakning. 
 
 

3. Fremlæggelse af regnskab og godkendelse heraf 
 
Stort fald i medlemstal.  
 
Kommentarer:  
Vibeke: Regnskabet er ikke så galt! Alle der går til arrangementer bør 
naturligvis være med i det store fællesskab. 
Lone: Har mistet overblikket over hvem der har betalt for gymnastik, da der 
blev åbnet for andre betalingsmuligheder. 
Jette: Hvorfor kommer pengene ikke fra Fonden ?  
Torben: Der skal noget ekstra til, for at involvere nye i byen. 
Lone: Fonden: Har 2-3 år tilbage. Mener at der er støtte til Borger-Foreningen 
også, som kommer en af dagene. 
 
Morten: Vi skal vænne os til en økonomi uden støtte fra fonden. 
 

4. Forslag 
Anders Rieks: Kunne man afspærre Borum Byvej til diverse arrangementer ? 
 

5. Vedtagelse af kontingent på 75 Kr. Pr. voksen. 
 

6. Valg af bestyrelse og suppleanter. 
 
Willumsen & Bøgelund: Genvalgt. 
Søren Madsen stopper. Vi skal finde en ny suppleant. 
Charlotte Aggergren (Tanholm): Ny suppleant i bestyrelsen. 
 
 



7. Valg af revisor og suppleant.  
Ekman & Lyngholm genvalgt. Peter Poulsen endnu et år som suppleant.  
 

8. Eventuelt. 
Lone. Et dødsfald: Forsamlingen rejser sig, og mindes. 
Lars M: Reklame for Forsamlingshusets Generalforsamling. 
 
 
Udpluk af vedtægterne for Borum Borgerforening: 
 
§2: Foreningen, som er upolitisk, har til formål at skabe kontakt mellem sognets 
beboere og at varetage og formidle kontakt til offentlige myndigheder i sager, der 
vedrører borgerne. 
 
§4: Ethvert forslag som fremsættes på generalforsamlingen skal behandles. 

 


